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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 05.05.2014 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Chodnik Żniwna - Żyzna. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Sprawy finansowe. 
6. Sprawy komunalne. 
7. Przystanek przed rondem dla autobusu „60” na żądanie. 
8. Pismo p. Walaszczyk. 
9. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych: 7 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Na posiedzenie RO zostali zaproszeni mieszkańcy osiedla p. Rosa oraz p. Ziemianin w 
sprawie chodnika na ul. Żniwnej – Żyznej. Mieszkańcy od paru lat starają się poprawić 
bezpieczeństwo na tym odcinku, jednak bezskutecznie. P. Przewodniczący odczytał pismo p. 
Rosy do RO. Poinformował mieszkańców o swoich działaniach w tej sprawie. P. 
Przewodniczący rozmawiał z p. Szalą z ZDiTM, który wyjaśnił, że jest stworzony program 
funkcjonalno-użytkowy na kwotę 2 mln 600 tys. zł, nie jest on podzielony na etapy. P. 
Dyrektor ZDiTM, zleci pracownikowi zrobienie projektu odcinka chodnika na ul. Żniwnej. P. 
Przewodniczący obiecał mieszkańcom, że dołoży wszelkich starań, aby do końca 2014 roku 
powstał chodnik na ul. Żniwnej. 
 
Ad. 4. 
P. Przewodniczący omówił sprawy bieżące RO: 
- P. Przewodniczący odczytał członkom RO list otwarty p. Borowicza w sprawie komunikacji 
miejskiej na osiedlu. P. Przewodniczący postanowił nie odpowiadać na pismo, motywując 
swoją postawę brakiem aktywności p. Borowicza jako członka RO w ww. sprawie. 
- Wnioski do budżetu Miasta na rok 2015 muszą zostać złożone do 9 maja. Swoje uwagi 
drogą mailową wysłała p. Walaszczyk. P. Braciszewski odczytał przygotowane przez siebie 
wnioski. P. Gnoińska zaproponowała, aby wpisać także przebudowę ul. Żniwnej. P. 
Mosiejczyk skomentował zawiłość formularza do wniosku, w którym należy wykazać bardzo 
szczegółowe dane. 
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- E-mail dotyczący oświetlenia ul. Inspektowej został skierowany do p. Pieciukiewicz. 
- Do RO wpłynęło pismo z Biura Projektów -  Drogowych Dominik Liakos dotyczące 
konsultacji społecznych odnośnie wytyczania tras rowerowych, podzielonych na 2 etapy. Etap 
1 nastąpi pod koniec maja, czerwca ok. godz. 18:00, będzie miało charakter wstępny, 
mieszkańcy zostaną zapoznani z projektem, otrzymają niezbędne materiały. Etap 2 będzie dla 
mieszkańców osiedla, odbędzie się we wrześniu. P. Braciszewski został wyznaczony do 
reprezentowania RO. P. Molenda zaproponował, aby wrzucić informację o konsultacjach na 
stronę RO. 
- 7 maja o godz. 17:30 w sali sesyjnej odbędzie się prezentacja Programu Szczecina 2014 – 
2020, którą przedstawi Prezydent. P. Gnoińska zadeklarowała się  uczestniczyć w spotkaniu. 
 
Ad. 5. 
W związku z otrzymaniem z Komisji Inicjatyw Społecznych kwoty 7 000 zł oraz z tytułu 
ubezpieczenia 200 zł budżet RO uległ powiększeniu. Plan rzeczowo-finansowy należy 
zaktualizować. Przeprowadzono głosowanie nad zaktualizowaniem planu rzeczowo-
finansowego. Wszyscy głosowali „za”. Uchwałę podjęto jednomyślnie.   
Z budżetu RO postanowiono przeznaczyć łączną kwotę 300 zł na kwiaty dla solenizantów z 
okazji 60-lecia pożycia małżeńskiego oraz kwiaty na grób Gen. Sosabowskiego, gdzie 8 maja 
zostaną złożone prochy jego wnuczka. 
 
Ad. 6. 
Do RO wpłynął wniosek p. Czekaja o nadanie nazwy działce 12/5 ulicą Ciectrzewia. Jest to 
przedłużenie istniejącej już ul. Ciectrzewia. Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem 
uchwały, wszyscy głosowali za. Uchwałę podjęto jednomyślnie. 
Do RO wpłynął wniosek p. Ozona w sprawie przedłużenia dzierżawy działki 108/2. 
Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały, wszyscy głosowali za. Uchwałę podjęto 
jednomyślnie. 
 
Ad. 7. 
Na ul. Szerokiej przy Kościele powstaje drugi przystanek autobusu „60” na żądanie. Rada 
Osiedla nie została poinformowana o inwestycji. P. Braciszewski przygotował pismo w tej 
sprawie, w którym wyraził sprzeciw przeciwko tej inwestycji, która utrudni ruch na osiedlu. 
Członkowie RO wyrazili niezadowolenie, jeden przystanek na żądanie wystarczy.  
 
Ad. 8. 
P. Walaszczyk przygotowała pismo o utworzenie zespołu dla drogi alternatywnej. P. 
Przewodniczący odczytał je. Zespół złożony z urzędników, miałby się zająć tym problemem 
oraz rozmowami z wojskiem na temat wykupu gruntu.  
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski:  
- p. Molenda spytał o wiatę na przystanku ul. Modrej, 
- p. Braciszewski z p. Przewodniczącym w dniach 19 maja – 21 maja udadzą się na spotkanie 
w sprawie koncepcji ul. Szerokiej, 
- p. Aluchnia zaprosiła członków RO na tegoroczną edycję „Platanów”, która odbędzie się 25 
maja, 
- p. Przewodniczący zaprosił członków RO na spotkanie z p. Tomaszem Grodzkim dnia 11 
maja o godz. 18:00 w starej auli na ul. Mickiewicza 64 w sprawie konwencji wyborczej. 


